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Zápis z jednání výboru BCCCZ  č. 85 za období 1.7.- 30.9.2024 
Předseda spolku: Daniela Rájová

Členové výboru: Stanislava Balogová, místopředsedkyně; Monika Švarcová, poradkyně chovu; Ing. 
Kolečková Radka, jednatelka klubu

Členové kontrolní a revizní komise: Bc. Veronika Tvrdá, Karolina Koucká, Simona Sochorová

Zapisovatel: Ing. Radka Kolečková

Forma jednání: e-mailová korespondence


Sport a výstavy 
• 17.-18.8. se konalo Mistrovství BCCCZ v Dogfrisbee ve Dvoře Králové.


• 13.-15.9. proběhl X. Elév Cup BCCCz v Načešicích.


• 21.9. se konala Klubová výstava, která kvůli povodním musela být z Litoměřic přesunuta do ZKO v 
Novém Boru - posuzovateli byli Paul Schevenels/ BE a Kristina Vaníčková/ CZ, počet přihlášených 
psů 180.


• 27.-29.9. se konala další akce pasení  to XI. BCCCZ Cup MČR v Praze.


• Pro následující MR BCCCZ v Dogdancingu byla výborem schválena podpora v rozsahu 8000 Kč, 
poháry a ceny pro vítěze.


• Rovněž byla schválena podpora akce M BCCCZ v DogFrisbee, a to ve výši 10.000 Kč.


• Výbor podal návrhy rozhodčích na NVP a MVP 2025.


• Na webové stránky klubu byly doplněny výsledky Psa roku „dle pořadí umístění“ za roky 
2020-2022.


• Byla zveřejněna výzva pro zájemce o o pořádání klubových sportovních akcí - M BCCCZ v roce 
2025, do 20.10.2024. Následně výbor žádosti posoudí a vybere vhodné pořadatele. Vyrozumění 
bude zasláno do konce listopadu 2024.


Chov 
• 22.9.  se konala v Lovosicích bonitace, kterou posuzovala paní Alexandra Grygarová. Bylo 

přihlášeno a bonitováno 58 jedinců, z toho 23 psů/ 35 fen. Neuchovněn byl 1pes.


• Byla schválena individuální bonitace pro fenu Glaendale Imago Dei 8.8.2022 a psa Zeal for Life 
Bohemia Alké 16.6.2023, paní Alexandry Grygarové.


• Výbor schválil žádost o rebonitaci feny Truly Unlimited z Černobílých, možnost rebonitace je na 
následujících dvou bonitacích BCCCZ.


• Paní Grešová  oslovila výbor se žádostí o spolupráci na genetickém výzkumu. Ústav genetiky ve 
švýcarském Bernu v současnosti provádí rozsáhlý výzkum zaměřený na genetické faktory 
ovlivňující zdraví a barevné variace u border kolií. Výsledky tohoto výzkumu mají potenciál přinést 
nové poznatky, které mohou být klíčové pro udržení zdraví a standardů našeho plemene v 
budoucnosti. Výbor tuto spolupráci odsouhlasil.


• Poradkyně chovu podala návrh na změnu bonitačního řádu v bodě 14 f

• Původní znění: f) certifikát vyhotoveného genetické profilu (vyhotovení podle standardu ISAG 

2006) provedený akreditovanou laboratoří (např. Genomia, Laboklin, Tilia…)


https://www.genetics.unibe.ch/research/dog___documents/analysis_of_genetic_disorders_and_other_hereditary_traits_in_dogs/index_eng.html
https://www.genetics.unibe.ch/research/dog___documents/analysis_of_genetic_disorders_and_other_hereditary_traits_in_dogs/index_eng.html
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• Nové znění: f) certifikát vyhotoveného genetické profilu (vyhotovení podle standardu ISAG 
2020) provedený akreditovanou laboratoří z krve (výjimkou jsou stěry provedené přímo 
pracovníky laboratoře, nebo BCCCZ na některé z akcí).


• V této souvislosti poradkyně chovu opakovaně upozorňuje na to, že dokumentace klubu není 
dokončená, že výbor odsouhlasil nové zpracování.


• Termíny a místo konání dalších bonitací jsou 18.1.2025,  Praha, hala Dance and Jump a 22.6.2025 
ve Zlíně a 7.9.2025 v Litoměřicích.


Klub 
• Výbor byl opakovaně žádán, aby odstranil výsledky očního vyšetření feny Jellybean In Cream 

Chocolate, případně opravil výsledek vyšetření na „prostý“. Protože výsledek očního vyšetření 
nebyl bez nálezu a za tuto informaci je zodpovědný příslušný odborník tj. veterinární lékař, výbor 
žádosti nevyhověl.


• Výbor připomínkoval Zápisní řád ČMKU, takto: Čl. II., 2/ b „Psi, kteří vykazují znaky přenašečů 
monogenně dědičné choroby, se musí pářit výhradně se psy, u kterých je prokázáno, že nejsou 
přenašeči alely pro danou chorobu.“  Změna z „by se měli“ na „musí“ (změna v návrhu není 
označena). Odůvodnění: Toto by mělo nadále zůstat v kompetenci jednotlivých chovatelských 
klubů, které nejlépe znají genetická zatížení konkrétních plemen a dopad různých onemocnění na 
zdraví a životaschopnost plemene. Je zapotřebí zohlednit i na další okolnosti – relevantnost 
různých testů, laboratoří, identity odebraných jedinců apod. Podrobnosti nejsou v návrhu nijak 
specifikované.


	 Připomínka BCCCZ byla do nového zápisního řádu ČMKU zapracována.


• Obě domény webových stránek klubu tj. www.bcccz.eu a www.bcccz.cz jsou plně funkční.


• Výbor vyhověl žádosti bývalé hospodářky Ing. Martiny Paulino o zveřejnění informace, kdy se 
vzdává svého nároku na funkci hospodáře po podané rezignaci Mgr. Dominikou Bouckou. Celé 
znění otevřeného dopisu bylo k dispozici na vyžádání u Ing. Paulino.


• Pro zvýšení právní jistoty správnosti postupu po rezignaci hospodářky Mgr. Boucké se rozhodl 
výbor nekooptovat novou hospodářku, ale setrvat ve stávajícím složení do následující členské 
schůze. Funkci hospodářky převzala místopředsedkyně výboru Balogová, nakládání s finančními 
prostředky klubu dle stanov BCCCZ zůstává v kompetenci předsedkyně výboru. 


• Předsedkyně si bez souhlasu a jakékoli předchozí informace výboru vyžádala konzultaci ohledně 
postupu po rezignaci hospodářky u právního zástupce JUDr. Šloufa, klubu následně byla 
vystavena faktura, která byla rovněž bez odsouhlasení a vědomí  výboru proplacena z prostředků 
klubu.  Zároveň byla v této faktuře k proplacení platba za soukromý telefonát V. Tvrdé, a to bez 
jejího vědomí. I tato částka byla předsedkyní proplacena a bez jakékoli konzultace s p. Tvrdou, 
nebo výborem.  
V. Tvrdá s touto platbou a postupem JUDr. Šlaufa nesouhlasila, dotčenou částku uhradila na účet 
BCCCZ.


• Výbor požádal právního zástupce JUDr. Šloufa, aby do budoucna byl dodržován postup dle 
platných stanov klubu. V souladu se stanovami BCCCZ může jednat za výbor předseda a jeden 
člen výboru společně, nebo jednatelka a jeden člen výboru, případně člen výboru na základě plné 
moci, která byla výborem udělena ke konkrétní věci.


• Poradkyně chovu i místopředsedkyně klubu opakovaně vznesly námitku k tomu, že náklady na 
občerstvení na ČS zajištěné předsedkyní byly nadstandardně vysoké, nebyly výborem předem 
odsouhlaseny a byly proplaceny bez projednání výborem. Nebyly zodpovězeny ani dotazy na část 
občerstvení, která byla objednána na členskou schůzi a nebyla na schůzi spotřebována, zejména 

http://www.bcccz.eu
http://www.bcccz.cz
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zákusky resp. dorty. 

• Vzhledem k nové platné legislativě ohledně dohod o provedení práce byla předsedkyně požádána, 
aby prostřednictvím datové schránky klubu odeslala hlášení o zaměstnancích na DPP - přihlášky 
do registru zaměstnavatelů. Předsedkyně toto odmítla, a nadále odmítá vykonávat. Jelikož klubu za 
nesplnění povinnosti hrozí sankce, povinnost proto za klub splnila jednatelka BCCCZ, a to za 
měsíc srpen i září.


• Předsedkyně zrušila bez upozornění a bez náhrady jedinou platební kartu klubu, prostřednictvím 
které byly prováděny rezervace a nákupy, které nebylo možné realizovat bankovním převodem. 
Nákupy prostřednictvím platební karty také zvyšují transparentnost hospodaření klubu, oproti 
výdajům z pokladny - nákupy v hotovosti. Novou kartu dosud nezaložila.


• Předsedkyně po urgenci PCH ze dne 30.9.2024 zrušila přístup rezignované hospodářky k 
bankovnímu účtu klubu 1.10.2024, zároveň je paní Boucká dosud vedena na podpisovém vzoru 
Spolku. Rezignace byla podána k 31.5.2024.


• Předsedkyně předala výboru 20.7.2024 k projednání zprávu kontrolní a revizní komise ze dne 
25.5.2024


Výbor projednal zápis KRK a v souvislosti s tímto dokumentem vydává vyjádření:


Oficiálně upozorňuje předsedkyni, aby se nadále zdržela samostatného jednání bez vědomí výboru s 
jakýmkoli právním zástupcem. Zároveň aby veškeré náklady na vrub klubu BCCCZ byly projednány a 
odsouhlaseny výborem, nikoli objednány a uhrazeny z prostředků klubu bez předchozího souhlasu 
výboru.

V souvislosti s jednáním předsedkyně o ukončení spolupráce s účetní firmou klubu, se zněním opět 
upozorňuje předsedkyni, aby se nadále zdržela samostatného jednání bez vědomí a souhlasu výboru 
nebo členské schůze v jejichž kompetenci jsou tato rozhodnutí.


Dále výbor apeluje na dodržování Jednacího řádu členské schůze, kdy na nutnost odhlasování 
přítomnosti hostů byla předsedkyně upozorněna poradkyní chovu, a přesto se o tomto nehlasovalo.


Aby nedocházelo k prodlevám v hlasování ve výborové komunikaci a zároveň měli členové výboru 
dostatečný čas vyjádřit svůj názor byl odsouhlasen návrh jednatelky, aby v běžném období (mimo 
hlášenou nemoc nebo dovolenou), byla lhůta pro vyjádření členů ke konkrétní záležitosti 7 dní.  
Pokud v tomto termínu nedojde k vyjádření - bude se považovat jako by byl udělen souhlas.


Výbor bere na vědomí výtku KRK ve  věci odhlasovaného návrhu na změnu bonitací a za jeho 
předčasné zveřejnění na sociální síti Facebook. a se zněním stanoviska komise souhlasí. Pouze 
doplňuje, že k tomuto jednání došlo v dobré víře uklidnit atmosféru v členské základně po 
nešťastném průběhu členské schůze a dát najevo vstřícnost jednání výboru ohledně změn podmínek 
bonitace. A návrh byl odsouhlasen nadpoloviční většinou hlasů výboru.


Připomínky zpracovány výborem ve složení: Ing. Kolečková, Balogová, Švarcová, Daniela Rájová - 
bez připomínek k zápisu v plném znění.


Předsedkyně Daniela Rájová nesouhlasí s celou částí zápisu „Klub“, bez uvedení specifikace bodů.


Zápis výborem schválen  25.10.2024
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